
Spørsmål og svar – Aurora Omsorg 

HFAU-møte, 12. mars 2025 

 

Innledning 
Målet med møtet var å adressere forhold som er relevante for Høybråten skole, læringsmiljø og 

elevenes trivsel. Temaer som byggesaksprosesser og brukstillatelser ble ikke behandlet i møtet. 

 

Spørsmål til Aurora Omsorg og svar fra deres representant Lene Lind: 
1. Status på prosessen 

Spørsmål: Hva er status på prosessen nå? Hva kan dere si sikkert? 

Svar: Det er vanskelig å si noe sikkert på nåværende tidspunkt. Vi skal i møte med Plan- og 

bygningsetaten (PBE) neste fredag. De mener vi må søke om bruksendring, vi mener det ikke er 

nødvendig. 

2. Oppstart 

Spørsmål: Når er institusjonen forventet å være i drift? 

Svar: Vi er klare. 

3. Antall barn totalt og elever ved Høybråten skole 

Spørsmål: Hvor mange barn skal bo på institusjonen totalt, og hvor mange vil gå på Høybråten skole? 

Svar: Institusjonen får maksimalt 10 plasser, men vi anslår 5 - 7 barn. Erfaring fra våre andre 

institusjoner tilsier at det kan være én elev som begynner på Høybråten skole hvert annet år. 

4. Målgruppe 

Spørsmål: Er det snakk om EMA (enslige mindreårige asylsøkere) eller barnevern? 

Svar: Barnevern. 

5. Oppholdets varighet 

Spørsmål: Hvor lange opphold er vanlig for barna på institusjonen? Svar: Vi har både akutte og 

langvarige plasseringer. Barn kan komme akutt, og så må barnevernet jobbe med videre beslutninger, 

før det kan gå over til langvarig. De som bor der lengst kan bli boende frem til de fullfører 

videregående skole. 

6. Tidligere erfaringer 

Spørsmål: Hvilke erfaringer har dere fra lignende etableringer? Har dere læringspunkter dere kan 

dele? 

Svar: Min erfaring fra tidligere drift i bydel Nordstrand, tilsier at de fleste naboer ikke er kjent med at 

det bor barn som har behov for omsorg fra barnevernet i boligene. Den største utfordringen handler 

om hvordan vi snakker om barna og institusjonen. Det ville vært lurt å ha hatt en dialog med FAU 

tidligere i prosessen. 



7. Lokal motstand 

Spørsmål: Hvordan reflekterer dere rundt den lokale motstanden, og hvordan vil dere forholde dere 

til det? 

Svar: Vi oppfordrer til å være bevisste på hvordan man omtaler disse barna. Vi er trygge på at det 

ikke vil være problemer med barna som bor hos oss. 

8. Ønsker eller oppfordringer til FAU 

Spørsmål: Har dere noen ønsker eller oppfordringer til FAU? 

Svar: Vi ber om at man tar kontakt med oss dersom det er noe. Barna vil ikke være på skolens 

område med mindre de er elever ved skolen. Det er alltid ansvarlige voksne til stede.  

9. Råd til foreldre 

Spørsmål: Har dere råd til foreldre, for eksempel hva man skal si hjemme? 

Svar: Det bor noen barn i nærheten som ikke kan bo hjemme, og de har det trygt der de er. Ikke 

nødvendig med flere detaljer. 

10. Deltakelse i nærmiljøet 

Spørsmål: Hvordan jobber dere for at barna skal bli en del av nærmiljøet? 

Svar: Det varierer. Noen barn ønsker å delta i nærmiljøet og fritidsaktiviteter, andre ikke. Det 

avhenger av barna selv. Vi ønsker også å bidra positivt i skolemiljøet og lokalsamfunnet. Vi har 

erfaring med å delta på dugnader, bidra på arrangementer, bake kaker, og delta på frivillig arbeid som 

andre foreldre. 

11. Behov for ekstra ressurser på skolen 

Spørsmål: Vil barna som skal starte på skolen ha behov for ekstra ressurser? 

Svar: Ja, ofte. Dette er barn som kan ha det vanskelig og som kan ha diagnoser. Vi kan også bidra med 

ekstra ressurser fra institusjonen ved behov, for eksempel ved å stille med en voksen på skolen 

dersom det er nødvendig i en overgangsperiode eller ved spesifikke situasjoner. 

12. Samarbeid med skolen 

Spørsmål: Hvordan planlegger dere å samarbeide med skolen? 

Svar: Dersom et barn skal starte på Høybråten skole, tar vi kontakt i forkant og planlegger en god 

oppstart sammen med skolen. 

13. Hva er suksess? 

Spørsmål: Hva ser dere som suksess i driften og for lokalsamfunnet? 

Svar: Vi ønsker samarbeid med frivillige organisasjoner og fritidsaktiviteter. At barna får venner og 

lever så normalt som mulig. 

14. Nærhet til barneskole 

Spørsmål: Ser dere utfordringer med plasseringen, vegg i vegg med en barneskole? 

Svar: Nei. Vi har liknende plasseringer andre steder uten problemer. Vi er trygge på at det vil gå bra. 

15. Trafikk 

Spørsmål: Hvordan blir trafikkbildet til og fra institusjonen? 

Svar: Ved full drift har vi 4–5 biler. Barna kjøres i vanlige biler. De eldre kan benytte kollektivtransport. 

Ansatte bruker i hovedsak kollektivtransport. 



16. Kompetanse hos ansatte 

Spørsmål: Hva er kompetansen til de som jobber der? 

Svar: Minst 50 % er faglærte. Alle nye ansatte skal ha høyskoleutdanning. Unntak krever dispensasjon. 

De fleste er miljøterapeuter. 

17. Informasjon til lokalbefolkningen 
Spørsmål: Har dere planer om å informere lokalmiljøet og hvorfor ble det ikke informert 
tidligere? 
Svar: Vi har tidligere gjort begge deler. Erfaring viser at det å gi mye informasjon i forkant 
kan skape uro, og at barna føler seg ekstra eksponert når de kommer. Noen ganger har vi 
valgt å informere, andre ganger ikke. På steder hvor vi ikke har informert, vet folk ofte ikke at 
vi er der. På Høybråten fikk flere vite om etableringen via sosiale medier, og vi forstår ønsket 
om mer informasjon og åpenhet. 

Vi har vurdert det til at vi ikke skal ha et folkemøte. Vi har fått utrivelige oppringninger fra 
folk som ikke vil si hvem de er. Vi er åpne for dialog, og folk kan gjerne ta kontakt med oss 
direkte dersom de ønsker det. 

18. Ressurser på Stasjonsfjellet skole 

Spørsmål: Stasjonsfjellet skole har vært gjennom store nedskjæringer nå. Hva tenker dere om det?  

Svar: Det er skolen som må vurdere sin egen kapasitet, men vi ønsker å være på tilbudssiden. Vi 

ønsker en god dialog med skolen og vil bidra der vi kan.  

19. Begrunnelse for valg av beliggenhet 

Spørsmål: Hvorfor valgte dere denne beliggenheten? 

Svar: Boligene passer til vår driftsform. Det er også barn fra denne bydelen som trenger hjelp. 

20. Forhåndsvarsling om skolebytte 

Spørsmål: Hvor lang tid i forveien vet dere om barn som skal starte på skolen? 

Svar: Det varierer. Det kan være 4–5 måneder i forkant eller være en akutt situasjon. 

21. Ny elev i klassen 

Spørsmål: Hvordan bør vi forholde oss til nye barn i klassen? 

Svar: På samme måte som når det kommer nye barn ellers. Kanskje være litt ekstra oppmerksomme. 

22. Turnover blant ansatte 

Spørsmål: Hvordan er turnoveren blant de ansatte? 

Svar: Varierende. Noen jobber i flere år, andre kortere. Det er en spesiell situasjon med turnus over 

flere dager. Turnover er ikke et stort problem. 

23. Rusproblematikk 

Spørsmål: Kan det komme barn med rusproblematikk?  

Svar: Barn med uttalt rusproblematikk vil ikke få tilbud hos oss. Om slik problematikk skulle være 

ukjent ved innflytting eller utvikle seg etter innflytting, vil vi melde dette til barneverntjenesten. Det 

vil da gjøres nye vurderinger av hvilket tilbud barnet har behov for. Vurderingene gjøres alltid med 

hensyn til både barnet selv og de andre barna som bor hos oss. 



24. Skjerming mot rus og uønsket atferd 

Spørsmål: Hvordan skjermer dere ungdommene? 

Svar: Vi er tett på barna og har god oversikt over hva de gjør. De går sjelden alene ute. 

25.  Målgruppeendring 

Spørsmål: Kan det bli endringer i målgruppen? 

Svar: Vi driver kun barnevernsinstitusjoner i Oslo. Dersom vi ikke har behov for boligene lenger, kan 

de selges som ordinære familieboliger. Barn under 10 år havner skjelden i institursjoner, men i 

beredskapshjem. 

26. Hva skal vi si til barna våre? 

Spørsmål: Hva bør vi si til barna våre? 

Svar: Det bor noen barn der som ikke kan bo hjemme, men som nå har det trygt. 

 

Andre kommentarer og oppfordringer 

• Foreldre uttrykte et ønske om at Høybråten skal være inkluderende. 

• Det ble foreslått å lage en informasjonsvideo til Høybråtenportalen eller et leserinnlegg i 

lokalavisen. 

• Skolen opplyste at dersom kapasiteten er fullt utnyttet, vil nye elever bli henvist til nærmeste 

skole. 

 

Kontaktinformasjon 

Lene Lind, Aurora Omsorg 

(E-post ) 


